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vr. 22 Blz. 25: Uitvoering onderwijsvisie: de overige thema’s worden meegenomen in het nog 
op te stellen beleidsplan sociaal domein. Toelichten. 

antw. 22 Aangezien de scholen zelf verantwoordelijk zijn voor de inhoud van het onderwijs, stelt 
de gemeente geen onderwijsvisie op. Thema’s die mede de gemeente aangaan, zoals het 
onderwijsachterstandenbeleid en onderwijshuisvesting, worden in separate 
beleidsdocumenten verwoord en zullen t.z.t. deel uit gaan maken van het beleidsplan 
sociaal domein.  
 

vr. 23 Blz. 28: Door langdurige uitval extern projectleider loopt nieuwe beleidsplan 3D 
vertraging op. Bij interne uitval begrijpen we de vertraging, bij externe uitval niet. Graag 
toelichten. 
 

antw. 23 Zoals ook op 6 mei mondeling toegelicht zijn we eerst vrij lang in afwachting geweest 
van het herstel van deze externe. Vervolgens is ook een poging met een tweede externe 
gestrand vanwege onvoldoende kwaliteit.  
 

vr. 37 Blz. 153: Waarom is project Haalbaarheidsstudie Halvezolenpad niet uitgevoerd? 
 

antw. 37 Het geld was beschikbaar gesteld om onderzoek te doen naar de haalbaarheid van het 
doortrekken van het Halvezolenpad. Zonder onderzoek is echter al duidelijk dat er een 
hele grote investering nodig is omdat er een oplossing gevonden moet worden voor de 
twee snelwegen en het kanaal. De kans dat het budget om het pad door te trekken 
wordt gevonden is erg klein. De prioriteit is daarom gegeven aan projecten waarvan de 
uitvoerbaarheid groter is. 
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